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Sveriges Hundungdoms 
Ungdomsråd 

 

Protokoll 5/2024  

Datum:  2024-05-19 

Tid: 10:00-16:00 

Plats: Digitalt via Zoom 

Omfattning: § 66-82 

Närvarande:  

Ordförande 

Skattmästare 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Suppleant 

Emma Lindquist 

Roksana Wickman  

Alva Söderlund  

Ellen Björs 

Jonna von Sydow 

Ink Norén 

Anmält förhinder: Wille Winejo 

Jonna von Sydow 

Elin Elvnäs 

Julia Larsson 

Tilde-Lu Storm 

Frånvarande:   

Från kansliet Fanny Ahnfelt  

Justerare Alva Söderlund  

Vid protokollet Fanny Ahnfelt  
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§ 66. Mötets öppnande   

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.         

§ 67. Val av justerare  
Alva Söderlund valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 
§ 68. Fastställande och godkännande av dagordningen 
 Dagordningen fastställdes. 
 
 
§ 69. Ledamotsrunda med åtgärdslista 

Ellen  
Sociala medier fungerar. Behövs nya rutiner för Instagram. Se över rutiner för Instagram 
eftersom arbetssituationen för Ellen har förändrats.  
 
Ink  
Ska komma på aktivitetsbana till Agria Hundpromenad. Elin Elvnäs har hört av sig och 
vill vara med på promenaden tillsammans med Ink och FS.  
 
Alva   
Var på Östermalma med Jakthundskommittén. Det var ingenting där som rörde Sveriges 
Hundungdom. Planering pågår inför Swedish Game Fair Mässan som är sista helgen i 
maj. Representanter för Sveriges Hundungdom kommer att stå i SKKs monter, ha 
aktiviteter och hitta glada barn och ungdomar.  
 
Roksana  
Budgetmöte med FS 21 maj. Kan tyvärr inte längre delta på dialogmöte eller extra 
förbundsstämma.  
 
Ordförande 
Har varit på möten på kansliet.  
 
Wilma  
Deltog på rikslägermöte med kansliet.  

 
 
Övriga rapporter redovisas under respektive verksamhetsområde. 
 

§ 70. Föregående mötesprotokoll 
Protokoll 3/2024 och protokoll 4/2024 godkändes och lades till handlingarna. 
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§ 71. Skrivelser och information    
Inkomna skrivelser  

a. Skellefteå Hundungdom motion                                                                           
 

Mötet diskuterade motionen enligt bilaga. 
 
b. Inbjudan SBK digitala kongress                                                                                           

Mötet noterade inbjudan. 
 
c. Studiefrämjandets extra förbundsstämma                                                                       

Mötet noterade inbjudan. 
 

d. Pausa Agria Freestyle Cup och Agria Rallylydnad Cup                                                    
Mötet noterade inkommen skrivelse.  
 
FS informerade om nuläget vad gäller cuperna.  
 
Mötet instämmer med skrivelsen och lägger därmed skrivelsen till beslutsärenden på 
dagordningen.  
 

 
e. Pausunderhållning representantskapet                                                                            

Mötet noterade skrivelsen och diskuterade kring pausunderhållning på 
representantskapsmötet 2024.  

 
f. Plats representantskapsmöte                                                                                             

Mötet noterade skrivelsen.  
 

FS besvarar med Ungdomsrådets krav på mötesplats.  
 
g. Inbjudan ordinarie stämma Fremia    

Mötet noterade inbjudan.                                                                                 
FS kan delta.  

 
h. Agria Dog Show 2026                                                                                                           

Mötet noterade skrivelsen.  
 
Mötet diskuterade detta som en eventuellt tävlingsplats för en agility cup.  

FS svarar på skrivelsen och hör lite närmare kring ett eventuellt upplägg.  
 
i. Nordic-Baltic summit                                                                                                           

Mötet noterade skrivelsen.  
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Ordförande pekade på att Ungdomsrådet byts ut vid september och att det blir svårt att 
boka något som är efter representantskapet. Mötet föreslog därmed att representation 
skulle kunna göras av kanslipersonal.  Förslag är Sandra Lundin som från augusti blir 
verksamhetsutvecklare och kommunikatör samt Caroline Svensson som är ny projektledare 
för Rundan.  
 

FS tar med sig frågan till kanslipersonalen. 
 

j. Svenska jägareförbundets åsikter 
Mötet noterade skrivelsen.  

 
 
§ 72. Ungdomsrådet 

Lokalklubbskontakter 
 
Mötet noterade vilka klubbar som inkommit med årsmöteshandlingar och påminner de 
klubbar som ännu inte har skickat in dessa.  
 

 

 
 
 

§ 73. Kanslirapport 
FS rapporterade om kansliets pågående arbete och kommande arbete under våren. 
Sandra Lundin tillträder 1 augusti som verksamhetsutvecklare och kommunikatör.  
Caroline Svensson har anställts som projektledare för Rundan och går dubbelt med 
Sandra fram tills 1 augusti.  
Lottas avtackning kommer inom kort och Lottas sista dag blir mitten på augusti. Lotta 
kan eventuellt komma att tas in som konsult/uppdragstagare vid behov.  

 
§ 74. Ekonomi 

Skattmästare gav en ekonomisk rapport. Skattmästare informerade om att bokslutet 
fortsatt är hos revisorerna och kommer troligtvis vara färdigställt i slutet på maj.  
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§ 75. Utbildning/verksamhet 
Rapporter 
a. Bruksgruppen  

Julia var inte närvarande och kunde därmed inte avlämna någon rapport. FS lämnade 
rapport inskickad från Julia:  
 
Jag har haft Bruksdag med Fanny Bergevi. Det gick jättebra, barnen var hur nöjda 
som helst likaså föräldrarna. Jag ska till Önnestads naturbruksgymnasium den 25/5 
där de ska ha agilitytävling. Kolla av lite och försöka få in lite medlemmar till Sveriges 
Hundungdom.  

 
b. Jaktaktivitetsgruppen 

På gång är Swedish Game Fair.  
 

c. Handlingkommittén  
Jonna var inte närvarande och kunde därmed inte avlämna någon rapport.  
 

d. Riksläger 2024   
Julia var inte närvarande och kunde därmed inte avlämna någon rapport. FS lämnade 
rapport inskickad från Julia:  
 
Vi har haft möte med kansliet om vad som mer ska göras. Allt är klart och vi har 
bokat in möte med ledarna som sker 23/5 tillsammans med kansliet om hur ledarna 
kan förbereda sig på bästa sätt. Storlekar på tröjor är inskickade för ledare och 
föräldrar. Det känns bra inför det och känns som jag har läget under okej kontroll!
 
 

e. TikTok-kampanj 
Följarantalet är nu 383 stycken. Kampanjen är nu avslutad och vi står på egna ben.  

 
f. Barktail 

FS rapporterade om att arbetet pågår med Barktail genom kontakt mellan Sandra 
Lundin från kansliet och Daniel från Barktail. Barktail har fått en medlemslista på 
samtliga medlemmar.  

 
g. Agria Hundpromenad 25 maj 

Ink tillsammans med FS lämnade en rapport om kommande Agria Hundpromenad. 
Det kommer att vara en mindre monter ihop med Rundan (Sandra Lundin och 
Caroline Svensson från kansliet) samt en aktivitetsbana där man kan komma och 
prova på tillsammans med sin hund.  
 

h. Rundan 
Ingen rapport.  
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i. U-SM- Deltagande, representation och utdelning av årets  
Ellen kontaktar Skellefteå Hundungdom gällande dag och tid för utdelning av Årets 
Hundungdom samt Årets Kämpe.  
 
FS informerade om att det blir svårt för kanslipersonal att åka och representera denna
gång eftersom semestern i regel är förlagd under julimånad. Normalt sätt är U-SM 
förlagt under början av augusti.  

  
§ 76. Representantskapsmötet 2024 

Planering för Representantskapsmötet 2024 sker under UR-möte 15 16 juni.  
Mötet diskuterade tidsplan vad gäller planering för Representantskapsmötet och 
konstaterade att styrelsen ligger bra till inför detta.  
Roksana har sedan tidigare i uppdrag att se över propositioner, men är också intresserad 
av att vara delaktig i att ta fram Årets Hundungdomsklubb. Ordförande kontaktar Iris 
Fornstedt, Julia Larsson och Fanny Bergevi gällande pausunderhållning på repskapet.  
 
Mötet tog del av en ny nominering till Maskotnålen. Enligt bilaga.  

 
  
§ 77. Beslutsärenden 

a. Pausa Agria Freestyle Cup och Agria Rallylydnad Cup    
Kansliet får i uppdrag att ta fram en undersökning till medlemmar inom Sveriges 
Hundungdom vad man helt tävlar i vad gäller hundsporterna: Agility, freestyle och 
Rallylydnad.   

Mötet Beslutade att pausa cuperna tillsvidare fram till dess att resultat inkommer.  
                                             

§ 78 Övriga frågor 
a. Sveriges Hundungdom 50 år 2025  

FS informerade om att Sveriges Hundungdom fyller 50 år nästa år. Mötet diskuterade 
punkten och kom fram till följande:  Dela minnen från starten av Sveriges Hundungdom. 
Bilder och filmer på sociala medier, ta kontakt med tidiga Maskotnålsmottagare för 
intervjuer. Ink tar kontakt med personer som var med i tidigt skede i Sveriges Hundungdoms 
historia.  

 
b. Ny representation i KSA och FK 

FS informerade om att Sandra blir adjungerad till KSA och Meta blir adjungerad till FK. 
 

c. Nyanställning  
FS informerade om att Caroline Svensson är nyanställd projektledare för Rundan.  

    
§ 79. Uppdatering av åtgärdslistan      
 Styrelsen gick igenom åtgärdslistan och uppdaterade denna.  

 
§ 80. Omedelbar justering 

Inga ärenden under detta mötet är av den karaktär att de behöver omedelbar justering. 
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§ 81. Nästa möte  

15-16 juni i Rotebro.     
 

§ 82. Mötets avslutande 
 Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.    
 
 
 
 
 
 
 
Mötesordförande                                     Justerare   
Emma Lindquist               Alva Söderlund     
 
    
 
Vid protokollet  
Fanny Ahnfelt 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


